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Hanga (BVB): 2020 a fost un an extraordinar pentru piata de capital; ne apropiem

de 3 miliarde de euro valoare tranzactii

Anul 2020 a fost unul extraordinar pentru piata de capital, cu evolutii foarte bune din punct de vedere al

lichiditatii, de aproape 3 miliarde de euro valoare tranzactii, în crestere cu peste 40% fata anul precedent, a

declarat joi presedintele Bursei de Valori Bucuresti (BVB), Radu Hanga.

 

"2020 a fost un an chiar extraordinar pentru piata de capital as spune, dincolo de promovarea la statutul de piata

emergenta. Am avut evolutii foarte bune din punct de vedere al lichiditatii, adica ne apropiem de 3 miliarde de

euro valoare tranzactii în anul acesta. Este o crestere de peste 40% fata anul precedent. Vedem brokeri de retail,

brokeri care lucreaza cu persoane fizice, care devin tot mai activi, tot mai vizibili în topul jucatorilor, ceea ce ne

spune ca avem tot mai multi clienti din zona de retail, care vin catre Bursa de Valori Bucuresti. Un alt element

foarte important îl reprezinta relatia cu statul. Legând tema relatia cu statul cu tema pe care ati mentionat-o mai

devreme, 'România piata emergenta', as spune ca, în primul rând, nu piata de capital din România a devenit

emergenta, România a devenit piata emergenta. Practic, nu este un succes al pietei de capital, este un succes al

României, al nostru, al tuturor si conexiunea aceasta cu statul se vede inclusiv pe partea de finantare", a spus

Hanga, la Conferinta Anuala a UNSAR - Uniunea Nationala a Societatilor de Asigurare si Reasigurare România,

"Provocarile lumii noi: o economie

pregatita pentru neprevazut".

 

Presedintele BVB considera ca anul acesta a fost unul record din punct de vedere al nivelului finantarii pe care

statul român a realizat-o prin intermediul Bursei de Valori Bucuresti de la cetatenii români.

 

"Practic, din punct de vedere al relatiei cu statul, ne îndeplinim rolul de a face legatura între stat ca necesar de

finantare si cetateanul român care este detinator de active si vrea sa investeasca. Una din liniile în care îsi plaseaza

banii reprezinta finantarea statului. Mergând putin si mai sus, cred ca pandemia aceasta prin care trecem a pus în

evidenta un alt lucru foarte important. În primul rând, importanta companiilor locale, pentru ca realizam ca într-o

situatie de criza este esentiala compania de lânga noi, este importanta compania care produce lucruri care ne sunt

accesibile si, aici, noi jucam un rol foarte important. Vedem lucrurile ca se misca. Vedem companii private

românesti ca vin si, prin intermediul Bursei, acceseaza resursele care sunt disponibile în sectorul bancar. Cred ca

depozitele populatiei la banci au ajuns la un nivel record, undeva în jurul a 250 de miliarde de lei. Practic, la asta

se mai adauga 40 de miliarde plus care sunt disponibile în fonduri de investitii care opereaza în România", a

mentionat Radu Hanga. 
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